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P R O T O K Ó Ł Nr XIII/2016 

z obrad XIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła się w dniu 24 maja 2016 r. 

 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2016 – 2020. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2016 

rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad.                
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XIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w Zespole Szkół w Maszewie Dużym, ul. 
Szkolna 14. 
Rozpoczęła się o godz. 9.07 i zakończyła o godz. 11.30. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję, 
z powodów osobistych, nie przybyli radny Stanisław Antoszkiewicz i radny Marek 
Moderacki. 
Przewodniczący Rady przedstawił członków Rady Gminy obecnych na dzisiejszej sesji, a 
następnie przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 
pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, zaproszonych gości oraz Dyrektor Panią Małgorzatę 
Wiśniewską-Klimczewską i uczniów trzecich klas gimnazjum z Zespołu Szkół w Maszewie 
Dużym wraz z wychowawcami. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad, tj. wprowadzenie po punkcie 6 punktu 7: 
„7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 
na lata 2016 – 2020.” 
i odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad poszerzony o punkt 7 
wprowadzony na wniosek Wójta. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 13 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosów „za”) przyjęła 
porządek obrad wraz z punktem wprowadzonym na wniosek  Wójta i przedstawiający się 
następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2016 – 2020. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2016 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
10. Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                          
11. Zakończenie obrad.   

 
Wobec braku innych wniosków do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie 
projekt protokółu z sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 13 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(13 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
 Została podpisana umowa na budowę ul. Klonowej w Nowych Proboszczewicach i ul. 

Wspólnej w Mańkowie. 
 W bieżącym tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na budowę ul. Słonecznej i fragmentu 

ul. Wrzosowej w Brwilnie. 
 Odnośnie budowy sali sportowej w Maszewie Dużym: pierwszy przetarg został 

unieważniony, ponieważ wybrany oferent – firma NAFIBUD – pomimo dwukrotnego 
wezwania nie stawił się do podpisania umowy. W konsekwencji tego wystąpimy do 
gwaranta umowy o przekazanie do budżetu gminy wpłaconego wadium w kwocie 100 
tys. zł. Został ogłoszony drugi przetarg, który powinien wyłonić wykonawcę. Budowa sali 
została zgłoszona do programu rozwoju bazy sportowej, w ramach którego będziemy się 
ubiegali o dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki. Tej kwestii dotyczy projekt 
uchwały  w sprawie zmiany WPF przygotowany na dzisiejszą sesję. 

 Został ogłoszony przetarg na budowę oświetlenia ulicznego w Mańkowie, Brwilnie, 
Bronowie Kmiecym, Nowym Trzepowie, Starym Draganiu i Ludwikowie, bez udziału 
spółki Energa Oświetlenie. Dlatego też to oświetlenie pozostanie na majątku gminy. 

 Trwają prace na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą wojewódzką nr 559 
w Mańkowie, dlatego wyznaczono objazdy autobusów linii nr 17 i nr 18. Na czas objazdu 
w Wyszynie zostaną postawione dwa dodatkowe przystanki; w tym celu wystąpiono do 
Starosty o pozwolenie na zmianę organizacji ruchu. 

 Wójt poinformował, że trwają prace nad Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy, w oparciu o które będą mogły zostać 
zatwierdzone miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego dla kilku 
miejscowości, o co występowali mieszkańcy. 

 Odbyło się spotkanie z Zarządem Wodociągów Płockich w sprawie remontu drogi 
betonowej do oczyszczalni ścieków, stanowiącej własność gminy oraz dofinansowania 
tego zadania przez Wodociągi. 

 Marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik i Wójt Gminy Stara Biała 
Sławomir Wawrzyński podpisali umowę w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 
559 w Maszewie Dużym. Gmina zobowiązała się do dostarczenia kompletnej 
dokumentacji i pokrycia 50% kosztów odszkodowania za grunty. Aktualnie trwają 
poszukiwania projektantów tego zadania. 

 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta 
Gminy. 
 
Radny Jan Sieradzki: 
 W imieniu mieszkańców Starych Proboszczewic zgłosił brak lamp ulicznych na ul. 

Spółdzielczej w kierunku ul. Bielskiej. 
Odpowiedź Wójta: 
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 Oświetlenie w tym miejscu musi zostać najpierw zaprojektowane. Zadanie to zostało 
zaopiniowane przez Komisję Budżetową do realizacji w br. iw tym czasie  powinno zostać 
wykonane. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski 
omówił tematykę posiedzenia: 
1. Realizacja zadań w zakresie bezpieczeństwa publicznego. 
2. Analiza sprawozdania finansowego za 2015 rok. 
3. Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury  
i Sportu. 

W sprawach różnych Komisja omówiła  taryfy i ceny za dostarczoną wodę i odprowadzone 
ścieki za okres od 1 lipca 2016 r. do 30 czerwca 2017 r. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Gminy liczy 15 członków. Na dzisiejszej 
sesji, z powodów osobistych, jest nieobecnych dwóch członków Rady, wobec czego Rada 
obraduje w składzie 13 członków. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. W zastępstwie nieobecnego 
Przewodniczącego Komisji Marka Moderackiego tematykę posiedzenia omówił 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy członek Komisji Budżetowej Mariusz Downarowicz: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2015 rok. 
2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2015 r. 
3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w 2015 r. 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z założeniami do projektu uchwały w sprawie 
taryf za dostarczoną wodę i odprowadzone ścieki w okresie od 1 lipca 2016 r. do 30 czerwca 
2017 r., jednogłośnie wydając opinię pozytywną. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2015 rok. 
2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2015 roku. 
3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w 2015 roku. 

Radny Hubert Murawski podziękował Przewodniczącemu Rady za zorganizowanie 
dzisiejszej sesji Rady w szkole, dyrektor Pani Bartos-Piątkowskiej za jej przygotowanie 
i gimnazjalistom za obecność na sesji. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
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Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Ludwikowie. 
 Zachęcił uczniów do stworzenia Młodzieżowej Rady Gminy i zaoferował swoją pomoc 

w tym zakresie. 
Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, na jakim etapie jest sprawa usunięcia topoli zagrażających pieszym i pojazdom 

rosnących przy ul. Floriańskiej przy szkole w Starych Proboszczewicach. 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Wyraził opinię, że drogi na terenie gminy są w dobrej kondycji, jednak na uczęszczanym 

w związku z objazdem odcinku drogi gminnej Wyszyna – Kobierniki są głębokie koleiny 
utrudniające jazdę samochodem. Poprosił o naprawę tej drogi. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 W imieniu mieszkańców Nowych Proboszczewic podziękował Wójtowi Gminy za 

rozpoczęcie likwidacji dzikiego wysypiska śmieci przy ul. Świerkowej. 
Radna Marianna Stawicka: 
 Poprosiła o zamontowanie 1 lampy na skrzyżowaniu dróg w Nowym Trzepowie. 
 Zapytała, na jakim etapie jest sprawa przekazania przez mieszkańca drogi koło działki nr 

33/5 w Bronowie-Zalesiu. 
Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpiek: 
 Zapytał, na jakim etapie jest realizacja przeprawy mostowej w Dziarnowie. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie radnego Leszka Majczyny: 
 Odnośnie kanalizacji w Ludwikowie - zostanie złożony wniosek na dofinansowanie tej 

inwestycji; można się ubiegać o dotację nawet do 2 mln zł. 
Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 
 Procedura wycięcia drzew została już wszczęta, jednak w kilku przypadkach konieczna 

jest opinia Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Warszawie, na którą czekamy. 
Taka sama sytuacja dotyczy wycięcia drzew na skrzyżowaniu „schetynówki” z drogą 
powiatową w Ludwikowie. 

Na prośbę sołtysa Wyszyny Stanisława Wiśniewskiego: 
 Problem kolein na tej drodze nasilił się po zamknięciu drogi powiatowej w związku 

z remontem. Sprawa zostanie załatwiona, chociaż jest dosyć kłopotliwa. 
Na podziękowanie sołtysa Wyszyny Stanisława Wiśniewskiego: 
 Wójt wyraził zadowolenie, że mieszkańcy zauważyli zasypywanie dzikiego wysypiska 

śmieci. 
Na sprawy poruszone przez radną Mariannę Stawicką: 
 Odnośnie oświetlenia ulicznego drogi powiatowej – na odcinku od mostu do wiaty 

przewidziano 6-7 lamp a nie tylko jedną na skrzyżowaniu. Inwestycja ta będzie 
zrealizowana, ale wymaga najpierw zaprojektowania. 

 Odnośnie wniosku dot. drogi – droga ta wchodzi w skład większej nieruchomości, więc 
trzeba ją wydzielić w odpowiedniej szerokości. W tej sprawie trwa postępowanie, które 
wymaga czasu. 

Na pytanie sołtysa Dziarnowa Andrzeja Szpieka: 
 Przeprawa mostowa w Dziarnowie jest inwestycja powiatu nie gminy; Gmina Stara Biała 

miałaby tylko dofinansowywać tę inwestycję. W tym celu rozpoczniemy starania 
o pozyskanie pieniędzy.  

Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. Jarosław Rydzewski 
na pytanie radnego Leszka Majczyny odpowiedział, że inwestycja nadal jest na etapie 
wykonywania projektu technicznego. W celu wystąpienia o dotację i jak najszybszą realizację  
zapowiedział starania o podział projektu na etapy i uzyskanie pozwolenia na budowę dla 
każdego etapu. 
 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
o Przybliżył uczniom strukturę samorządu i omówił najważniejsze zadania samorządu na 

poszczególnych szczeblach, w tym zadania powiatu w zakresie dróg powiatowych. 
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o Przypomniał sprawy, którymi się zajmował jako radny: poprawienie drogi (serpentyny) 
w Srebrnej, budowa lewoskrętu na skrzyżowaniu drogi powiatowej i wojewódzkiej nr 559 
w kierunku Wyszyny, dokończenie budowy drogi wojewódzkiej w Maszewie Dużym. 

o Podkreślił starania Wójta Sławomira Wawrzyńskiego w pracy na rzecz mieszkańców 
gminy, nazywając go dobrym gospodarzem, dzięki któremu zrealizowano tak wiele 
inwestycji, w tym we współpracy z powiatem płockim. 

o Podkreślił bardzo dobrą współpracę powiatu płockiego z samorządem Gminy Stara Biała. 
o Wskazał na rolę sołtysa, radnych gminy i powiatu w kontaktach z mieszkańcami. 
Radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski: 
o Uzupełnił wypowiedź radnego Marka Moderackiego odnośnie spraw, którymi zajmuje się 

Rada Powiatu, np.: domy pomocy społecznej, w tym DPS w Brwilnie, warsztaty terapii 
zajęciowej, placówki opiekuńcze dla dzieci i młodzieży. 

o Podkreślił rolę Rady Gminy w kształtowaniu wyglądu gminy i wpływu na życie w gminie. 
 
Radny Jan Sieradzki: 
 W imieniu mieszkańców Włoczewa, Trzebunia i Miłodroża poprosił radnych powiatu 

płockiego o zwrócenie uwagi na ruch samochodów ciężarowych na drodze powiatowej 
na odcinku Stare Proboszczewice -  Brudzeń Duży. 

 
Wobec wyczerpania pytań i wniosków radnych i sołtysów Przewodniczący Rady 
poprosił uczniów gimnazjum o zadawanie pytań: 
Alan Trojanowski zapytał, czy Rada Gminy często organizuje posiedzenia wyjazdowe. 
Przewodniczący Rady: jest to pierwsza sesja wyjazdowa w bieżącej kadencji. Natomiast 
komisje Rady Gminy dwa razy w roku oraz w miarę potrzeb organizują wyjazdy na teren 
gminy, których celem jest poznanie potrzeb inwestycyjnych, przede wszystkim dotyczących 
dróg, i ich wykonanie. 
Michał Lenkiewicz zapytał, czy sala sportowa przy szkole w Maszewie Dużym będzie 
dostępna dla wszystkich mieszkańców, czy tylko dla uczniów. 
Przewodniczący Rady: wyraził przekonanie, że sala będzie dostępna dla wszystkich 
mieszkańców Gminy Stara Biała. 
Weronika Krajewska zapytała, kiedy zostaną zbudowane ulice prowadzące do szkoły: 
Sportowa i Korczaka. 
Wójt odpowiedział, że obie te ulice zostały już zaprojektowane. Natomiast wykonanie 
nastąpi po wybudowaniu sali sportowej, tak aby nie zostały one zniszczone przez ciężki 
sprzęt budowlany, który będzie używany przy budowie sali. Wójt dodał, że zakończenie 
budowy sali i obu ulic jest planowane na 2018 r. Wójt przypomniał, że 22 lata temu, 
w połowie maja, został poświęcony budynek szkoły i sala gimnastyczna, w której odbywa się 
dzisiejsza sesja. Sala ta była wówczas pierwszą salą gimnastyczną w Gminie Stara Biała. 
Wójt zaznaczył, że do powstania sali przyczynili się mieszkańcy gminy, w tym Pan Ryszard 
Jaszczak i była Sekretarz Gminy Pani Michalina Gołębiewska. 
Przewodniczący Rady dodał, że największe brawa za przyczynienie się do budowy obecnej 
sali gimnastycznej z osób obecnych należą się radnej Mariannie Stawickiej i sołtysowi 
Maszewa Stanisławowi Więckowskiemu. 
Maciej Moderacki zapytał, jak często odbywają się posiedzenia Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady: Rada Gminy obraduje na sesjach zwoływanych przez 
Przewodniczącego Rady Gminy w miarę potrzeb, nie rzadziej niż raz na kwartał. Ale np. 
w maju br. jest to już druga sesja. 
Paweł Kraśniewski zapytał, kiedy zostanie pokryta asfaltem ul. Słoneczna w Brwilnie. 
Wójt przypomniał, że mówił o tym w swoim sprawozdaniu; przetarg na budowę ul. 
Słonecznej i fragmentu ul. Wrzosowej będzie prawdopodobnie ogłoszony w bieżącym 
tygodniu, realizacja jest planowana do 1 listopada br.  
Adam Dziubliński i Michał Łankiewicz odpowiedzieli prawidłowo na pytania 
Przewodniczącego Rady o liczbę mieszkańców w gminie, liczbę i nazwiska radnych gminy 
z Maszewa Dużego, nazwisko senatora RP i miejscowość na terenie gminy, w której  
mieszka oraz nazwisko Wójta i Przewodniczącego Rady. 
 
O godz. 10.40 Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 
O godz. 11.05 wznowiono obrady. 
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Podczas przerwy salę obrad opuścili: radny Władysław Mikołajczyk, radni powiatu 
płockiego Marcin Piotrowski i Marek Moderacki. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2016 – 2020. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (12 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 122/XII/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stara Biała na lata 2016 – 2020 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
gminy Stara Biała na 2016 rok. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Skarbnik Gminy Joanna Turalska, na 
prośbę Przewodniczącego Rady, przybliżyła proponowane zmiany zawarte w projekcie 
uchwały. Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2016 
rok. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych 
Wynik głosowania:  „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (12 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 123/XIII/16  zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 2016 
rok (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków i dodał, że został on 
omówiony przez wszystkie komisje. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych 
Wynik głosowania:   „za” 10 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 2 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (10 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 124/XIII/16 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
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Ad. 10. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Przewodniczący Rady w imieniu własnym, Wiceprzewodniczącego Rady i całej Rady 
Gminy serdecznie podziękował Dyrektor Zespołu Szkół w Maszewie Dużym Małgorzacie 
Bartos-Piątkowskiej za wkład pracy włożony w przygotowanie dzisiejszej sesji. 
Dyrektor Zespołu Szkół w Maszewie Dużym Małgorzata Bartos-Piątkowska podziękowała za 
zorganizowanie dzisiejszej sesji w szkole, którą kieruje. Dodała, że szkoła w przyszłym roku 
będzie liczyła ponad 450 uczniów w 21 oddziałach w szkolnych i 2 oddziałach 
przedszkolnych. Zauważyła, że dzisiejszy wygląd i  bogate wyposażenie w pomoce 
naukowe, czy dodatkowe zajęcia dla dzieci szkoła zawdzięcza radnym i Wójtowi oraz 
pracownikom Urzędu Gminy. Te starania później przełożyły się na sukcesy uczniów 
i nauczycieli. Podziękowała również kierownikowi GOPS i dyrektorowi GOKiS 
z współfinansowanie wycieczek dla dzieci. Złożyła także podziękowanie wszystkim 
pedagogom i psychologom zatrudnionym w ZS i stwierdziła, że ich praca przynosi 
zauważalne efekty. 
Pani Bartos-Piątkowska pochwaliła gimnazjalistów, którzy byli na wycieczce w Zakopanem 
i Krakowie. Przytoczyła słowa przewodnika, który powiedział, że z tak grzeczną grupą dzieci 
jeszcze się nie spotkał.  
Następnie zaprosiła wszystkich na doroczny piknik rodzinny, który odbędzie się 4 czerwca 
przy szkole. 
Przewodniczący Rady przyłączył się do słów pochwały dla młodzieży zauważając, że ma 
ona dużą wiedzę o samorządzie. 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz wyraził zadowolenie ze stałego wzrostu 
liczby uczniów w szkole, co jest zasługą wspaniałej kadry pedagogicznej, za co serdecznie 
podziękował. Dodał, że cieszy się również z sali gimnastycznej, która powstanie przy szkole. 
Sołtys Nowej Białej Mariusz Sidwa, absolwent szkoły w Maszewie Dużym, podziękował 
nauczycielom za ich pracę, a uczniom życzył wszystkiego dobrego w szkołach 
ponadgimnazjalnych. 
Przewodniczący Rady zauważył, że dzisiejsza sesja miała na celu pokazanie, jak pracuje 
Rada Gminy. Była ona również lekcją demokracji przygotowującą uczniów do życia 
publicznego. Życzył uczniom jak najlepszych świadectw, dużo zdrowia i  wszystkiego 
dobrego w szkołach ponadgimnazjalnych. 
Dodał, że na tablicy ustawionej w sali obrad jest informacja na temat konkursu 
multimedialnego dla klasy V szkoły podstawowej pt. „Wybrany zabytek Gminy Stara Biała”. 
Poprosił radnych o zapoznanie się z prezentacjami konkursowymi i o oddanie głosu. 
 
Ad. 11. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XIII 
Sesji Rady Gminy Stara Biała. 
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